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#068 
 
De raadscommissie Ruimte van de gemeente Ooststellingwerf in vergadering bijeen d.d. 03-
06-2025 
 
 
Steller vragen: J. Vledder PvdA. 
 
 
Onderwerp: Opschalen van woningbouw in Ooststellingwerf tot en met 2030. 
  
 
Aanleiding:  
In Ooststellingwerf wordt op dit moment hard gewerkt aan mooie plannen om de 
woningvoorraad uit te breiden.  
 
De PvdA fractie heeft diverse lokale bouwondernemers & woningbouw-fabrieken in 
bijvoorbeeld Heerenveen en Dokkum bezocht en is onder de indruk van de mogelijkheden 
die er tegenwoordig zijn. 
  
 
Vragen:  
 

1. Zijn er zaken die de uitvoering van onze goede, huidige plannen vertragen? Zo ja, 
kan het college hier iets meer over vertellen? 

2. Bent u op de hoogte van mogelijkheden zoals woningbouwfabrieken en andere 
mogelijkheden? 

3. Ziet het college nog andere mogelijkheden om het tempo van woningbouw op te 
schalen? 
  

 
Ondertekening,  
 
PvdA, Jan Vledder 
 
 


